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Referat fra bestyrelsesmøde 25. september 2012 

 

Deltagere: Henrik, Jens, Lone, Søren 

 

Næste bestyrelsesmøde: ikke fastlagt 

 

Agenda 

• Evaluering af vejfest, herunder afregning og fremtid. 

• Markeringslys på stikvejene 

• Retningslinier, fortsat. 

• Solpaneler, infoblad fra Pias svoger. 

• Dato for generalforsamling 

• Hjemmesiden 

• Evt 

 

Punkt Aktion 

 Evaluering af vejfest, herunder afregning og fremtid. 

 

Succes. Super godt vejr. god mad. Alle tilbagemeldinger har 

været positive. Melding fra flere af dem som ikke kunne 

komme: Super godt initiativ. Håber det bliver gentaget så vi 

kan være med næste gang... 

Arrangement vi mener skal gøres til en tradition, men skal 

ikke arrangeres af bestyrelsen hvert år. 

 

 

Søren 

Vejfest bliver et punkt til 

generalforsamlingen, hvor der skal 

besluttes hvor ofte (Hvert år, hvert 

andet år.) Hvem arrangere næste 

gang samt der skal besluttes en 

økonomisk ramme... 2000-2500kr 

Markeringslys på stikvejene 

 

Lysbelægning droppes i denne omgang. Hvert LED lys 

koster 1000-1200 kr pr stk og har 2-5 års garanteret drift 

afhængigt af type. 

Alternativt kunne være hvide striber lang kanten på 

stikvejene i forbindelse med evt ny vejbelægning. 

Skærvebelægningen der er i dag er ikke optimal. 

 

  

Lone 

undersøge prisen fra div 

leverandører på ny belægning på 

stikvejene, incl stribe. 

Retningslinier, fortsat. 

 

Ingen svar fra kommunen ang. mulighed for at medtage 

vores retningslinier i kommende lokalplan  

  

 

Jens 

rykker kommunen for svar 

Solpaneler, infoblad fra Pias svoger. 

 

Solpaneler er et emne vi gerne vil høre mere om.  

Det ville være bedst at få en uvildig person til at komme og 

fortælle om solpaneler, men det er nok svært uden at bruge 

penge på det.  

Information kan også findes på www.folkecenter.dk under 

vedvarende energi. 

 

Nordtoftevej 23b har fået sat paneler op på taget. 

  

Jens/Henrik 

Undersøger om der er en som vil 

komme og fortælle... 

Evt Søren hører Pia om hendes 

sværger vil komme til 

generalforsamling og fortælle. 



Grundejerforeningen Farumvænge  Referat fra bestyrelsesmøde 25. september 2012 

 Side 2 / 2 

Punkt Aktion 

Dato for generalforsamling 

 

30. Oktober kl 19.00 

Skolens lokaler hvor vi har været de sidste år, er billige, men 

kedelige. Alternative lokaler kunne være ønskværdig.  

 

Lone og Jens er på valg 

 

 

  

Lone 

undersøge prisen på lokale og 

stegt flæsk og persillesovs hos cafe 

Sepp. 

Jens 

Bestiller lokale på skolen, hvis 

alternativ er for dyr. 

Søren 

Laver indkaldelse 

Hjemmesiden 

 

Der er kommet ny skabelon  og webtool på webhotellet 

som også understøtter mac.  

Vi skifter over til den nye. 

Ønske om referater fra bestyrelsen ligger tilgængelig på 

hjemmesiden. 

Evt kontakt Info på parcelejer. Evt under login. 

  

 

Jens 

Input til Farumvænges historie 

Søren 

Forsøger få hjemmesiden klar til 

præsentation på 

generalforsamlingen 

Evt 

 

  

 


